
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 

 
Dagsorden 

 
Bestyrelsesmøde: Onsdag den 08/05 kl. 16.30 – 19.00  
 

 
Mødeleder: Jakob  

Kaffe: Jette 

Afbud: Johanne, Iwona 

 

 

1. Tidspunkt 16.30 – 16.35 

        
Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning:  
 
Ingen bemærkninger 
 
 
 

2. Tidspunkt 16.35 – 16.50 

 
Kort nyt fra  

1. Elevrådet (elevråd)  
2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
3. Stauning Skole (medarbejderrep.) 
 
Til orientering: 

 Elevrådet: 
Planlægning af aktivitetsdag. 

 Børnehus: 
SFO – Dramauge udsat til næste uge pga. emneuge på skolen. Temaet er 
filmfestival. Hver gruppe laver en lille film på ca. 4 minutter. Ved afslutning på 
temaugen er der Oscaruddeling. Vi er i SFO opmærksom på faldende børnetal – 
hvorfor vi om 14 dage ”vier” et stuemøde til brainstorm på hvilke spændende 
tiltag/aktiviteter/omtale, vi kan ”slå” på ift. at få flere børn i SFO fremadrettet. 
Instrumentundervisning med Musikskolen, fortsætter i kommende skoleår i samme 
form som det, vi netop har afsluttet. SFO afslutning for 3. klasserne i Juni. 
BHV – Er godt i gang med Projekt Sangglad. Vi er i gang med at indsamle sange og 
materiale til Børnehusets egen inspirationsmappe med sange, samlinger og i det 
hele taget inspiration. 
Bedsteforældredag sidst i Maj. 
Sommerfest den 6.6.19. 
Afslutningstur for de største børnehavebørn i Juni. 



VUGGESTUE- Der arbejdes med dialog profiler. Camilla er tilbage på 20 timer. 
I vuggestuen er det den ældste børnegruppe, der deltager i Projekt Sangglad 
forløbet. Dette for at tilpasse forløbet til vores børnegruppes behov. Jette skriver om 
Projekt Sangglad til Sognebladet. 

 Skole: 
Inden påske var der Rynkebyløb og besøg af præsten, der fortalte om påsken og 
fejringen af denne. Skolernes sangdag. Elevplans arbejde er igang. Skole hjem 
samtaler er pt i gang. Matematik lærerne bruger tid på opfølgning af matematik test. 
Emne uge om Tyskland. 6. klasse skal til Bornholm om 2 uger, og når de kommer 
hjem tager 3. klasse på lejrtur. 
 
 

3. Tidspunkt 16.50 – 17.05 

        
Venskabsklasser (Vibeke) (se bilag – de endelige udgaver) 
 
Til gennemlæsning/Info: 
Ikke yderligere kommentarer/input. Vibeke sender materialet til Marianne, så hun 

kan sætte det ind i ens brevpapir, så det ligger som ens materiale til  
forældre i både Skole og Børnehus. Herefter sendes informationsbrevet 
omkring venskabsfamilieordningen ud til vores forældre, som allerede 
nu er tilknyttet Skole og Børnehus. Efterfølgende ser vi, hvor mange 
henvendelser vi får ift. at påtage sig opgaven som venskabsfamilie. 

Tilbuddet omkring en venskabsfamilie er tænkt som et tilbud, den nye familie kan 
vælge til/fra. 

 
 

4. Tidspunkt 17.05 – 17.10 

        
Ny Folkeskoleaftale (Jakob) 
 
Til orientering: 
Jakob orienterer omkring aftalen. Jakob sender materialet vedr. den Ny 

Folkeskoleaftale ud til bestyrelsen så de, der har interesse for det, kan 
dykke mere nærgående ned i materialet. Tilbagemeldingen er, at 
skemaerne med den afkortning af timer, der har været indtil nu 
fortsætter fremadrettet i det nye skoleår. 

 
 
 

5. Tidspunkt 17.15 – 17.30 

        
Kostpolitik (Jakob) – Læs bilag. Hvis den kræver en større redigering nedsættes en 

arbejdsgruppe   
 
Til revidering: 
Kostpolitikken skal justeres ift. børnehaven, hvor afsnittet omkring maddage skal 

slettes. På skolen skal der tilføjes at der er mulighed for at købe/bestille 
frokost til sit barn på godskolemad.dk. Skolen har valgt varm mad fra 
som en mulighed, da det ellers vil betyde, at der opstår kø dannelse ved 



mikroovnen – lærere der skal gå fra, for at varme mad osv. Vibeke laver 
de få justeringer og får Marianne til at ligge på Min institution og Intra. 

 
 
 

6. Tidspunkt 17.30 – 17.35 

        
Læreplaner (Vibeke) 
 
Til orientering: 
Vibeke fortæller omkring Børnehusets arbejde med den styrkede læreplan, den nye 

dagtilbudslov og redegør for, hvor Børnehuset er i processen ift. at 
udfylde det pædagogiske grundlag og den pædagogiske læreplan som 
skal være færdigudarbejdet 2020. Ligeledes information ift. hvordan 
arbejdet med den styrkede læreplan implementeres i Børnehuset 
pædagogiske og daglige praksis. 

 
 

7. Tidspunkt 17.35 – 17.45 

        
Foredrag i efteråret (Jette) 
 
Til drøftelse: 
Henriette, Jette og Inge påtager sig opgaven at arrangere et foredrag i efteråret. Hvis 

der er ideer til foredragsholder, kontaktes gruppen. Evt. Thomas Skov. 
 
 

8. Tidspunkt 17.45 – 17.55 

        
Fagfordeling (Jakob) 
 
Til godkendelse: 
Jakob orienterer om kommende fagfordeling. På grund af en lille kommende 0. 

klasse, bliver det aktuelt at etablere samlæsning, sådan at 0. klasse 
kommer til at være sammen med 1. klasse 6 timer pr. uge. 

Fagfordelingen er godkendt, og der gives udtryk for, at der også kan være positive 
sider ved at have samlæsning 2 klasser imellem.  

 
 

9. Tidspunkt 17.55 – 18.05 

        
Omorganisering af børnehuset (Vibeke) 
 
Til orientering: 
Vi laver en struktur ændring ift. vores hidtidige vagtplan og mødestruktur i 

Børnehuset. Indtil nu har vi haft et ugentligt stuemøde i hver gruppe i 
Børnehuset á 1 ½ times varighed, hvor et PLC rul skulle være integreret. 
For at få endnu bedre vilkår for at implementere PLC, og færre 
afbrydelser, så vi kan sikre rammer for kontinuitet og udvikling, ændrer 
vi på vores mødestruktur fra august 2019. Det betyder i praksis, at vi 
fortsat har et personalemøde pr. måned, og at vi bruger de første 1 1/2 



time af dette møde har afsat tid til et fælles fagligt tema, hvor vi arbejder 
ud fra et fælles oplæg/input. Herefter deler personalet sig op i deres 3 
grupper sådan, at de bruger de resterende 2 ½ timer på i ro at kunne lave 
forberedelse, sprogvurderinger og diverse planlægninger (stuemøder). 

 
 
 

10. Tidspunkt 18.05 – 18.15 

        
Besparelser i RKSK (Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Jakob orienterer omkring besparelsesforløbet i RKSK. Høringsperioden for 

besparelserne er fra den 29 maj til den 11.6. Det besluttes, at flytte det 
planlagte bestyrelsesmøde den 13.6 til den 4.6.19, så der er mulighed for 
at lave et høringssvar.  

 
 

11. Tidspunkt 18.15 – 18.25 

        
Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Nye poster er besat i støtteforeningen, og der er givet udtryk for, at  

fællesbestyrelsen gerne vil deltage på støtteforeningens fremadrettede  
møder. 

 

12. Tidspunkt 18.25 – 18.40 

 
Meddelelser fra: 
 

 Formanden 
 

 Forældrevalgte 
 

 Personalet 
 

 Ledelsen  
 
Til orientering: 
Formanden: Jette og Merethe har deltaget på Folkeskolernes samråd, hvor fokus 

var på de fremadrettede besparelser.  
Forældrevalgte:  
Spørgsmålstegn ift. det udleverede samtykkeskema i Børnehuset. En 

tilbagemelding på, at det er ærgerligt at forældremødet i vuggestue og 
børnehave ligger samme dag/tid. Dette er dog et bevidst valg, da der er 
booket et fælles oplæg af Karina Westergaard (sundhedsplejerske) og 
info vedr. Projekt Sangglad ved Benedikte – sangkonsulent Sangens 
hus. 

Personalet: Ingen bemærkninger 
Ledelsen – Børnehuset:  



Vi får besøg af Haderslev kommune i morgen. De vil gerne have erfaringer fra 
praksis ift. hvordan PLC/PLF implementeres i RKSK i dagtilbud. Lena 
deltager fra medarbejdergruppen sammen med Vibeke.  

Bestyrelsen vil gerne hjælpe med at bage til sommerfesten i Børnehuset 
Virksomhedspraktik i SFO. Bent, har været frivillig fodboldtræner, og er allerede i 

gang med at spille en masse fodbold med vores børn. Det har givet 
anledning til en drøftelse af muligheden for at få Bents hjælp til at lave et 
”fodboldskoleforløb” frem til sommerferien? 

Ledelsen skolen: Nationale test – der er et meget flot resultat, som vi er stolte af og 
gennemført trivselstest. 

 
 

13. Tidspunkt 18.40 – 19.00 

 
Eventuelt 
 
Til orientering:   
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


